
Till Kommunfullmäktige i Arboga 2022-06-02 

 

Svar på interpellation från Inga-Lill Frössman 

 

Inför nästa läsår har behovet av förskoleplatser i Medåker ökat markant, vilket betyder att några 

barn som önskat plats på Bofinken erbjuds en förskoleplats inne i tätorten. 

Beslutet har fattats för att garantera en trygg och säker förskolemiljö för alla barn. Bofinkens 

förskoleverksamhet bedrivs i två byggnader varav endast en ena är anpassad för de yngsta barnen. I 

den gruppen går det i dagsläget inte att placera fler barn.  

I urvalet vid placeringar har vi använt oss av den antagna prioriteringsordningen vid placering av 

förskoleplatser:  

1. Barngruppens storlek och sammansättning  

2. Syskonförtur  

3. Närhetsprincip  

4. Garantitid 

Att det tidigare fritidshemmet i Tåbygläntan inte används som förskoleverksamhet beror på att 

miljöerna inomhus och utomhus inte är anpassade för det ändamålet. Det blir kostsamt att bygga om 

i lokalerna, exempelvis skötrum, samt iordningsställa en lärorik utemiljö. 

 

 

 

Hans Ivarsson 

Centerpartiet 


